
 

 

                        

 

 
 

 
K bodu č. 1 
 
Zasadnutie bytovej  komisie  pri MsZ v Ružomberku otvoril predseda komisie Miroslav 
Kerdík, privítal všetkých prítomných členov a informoval o programe rokovania.  
 
K bodu č. 2 
 
- žiadosť pridelenie bytu, ubytovne 
- Diana Weisová, Bystrická cesta 3, žiada o pridelenie 2 izb. bytu 
- Jozef Puška, Bystrická cesta 3, žiada 1 izb. byt, sťažuje si na plesne, zatekanie, bude 

urobená obhliadka bytu , zistia sa možnosti opravy (prizvaný p. Ondrejka z odd.investícií) 
- Aladár Balog, Štiavnička 186, žiada o pridelenie 1 izb. bytu zo zdravotných dôvodov 
- Miloš Chalachán, Textilná 23, býva na ubytovni, žiada 1 izb. byt 

 Názov komisie Komisia starostlivosti o obyvateľov pri MsZ v Ružomberku 

Zápisnica a uznesenia z komisie 

Dátum 15.8.2023 

Hodina 13.00 hod. 

Miesto Malá zasadačka  

Prítomní 
Miroslav Kerdík, PhD.,  Ing. Dagmar Majeríková,  Mgr. Martina Chylová, 
Radovan Klopta, Štefan Puška, JUDr. Dominika Kolenová, PhDr. Janka 
Martonová, Monika Gašajová, JUDr. Ľubomír Kubáň, Mário Klučka 

Ospravedlnení 
Margita Jacková,   Jozef Ondrejka, Bc. Jana Matušková, Ing. Anton 
Machola, MUDr. Karol Javorka 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Osobné prejednania žiadateľov v bytovej otázke 

3. Projekt denný stacionár, Komunitný plán SS, grant pre Prerod 

4. Rôzne 

5. Záver 

6.    



 

 

                        

- Alena Laclavíková, Jozef Laclavík, Smreková 2, žiadajú 2 izb. byt 
- Tomáš Baláž, Bystrická cesta 3, žiada o pridelenie garsónky 
- Monika Kubáňová, dochádza z Kraľovian,2 deti, žiada 2 – 3 izb. byt 
- Jana Brindzáková, Liptovská 12, žiada 1 -2 izb. byt 
- Zdenka Straková, Majere 7, zlé podmienky v starom dome, žiada 2 izb. byt 
- Jozef Morong, Rybárpoľská 14, žiada byt, podáva iba žiadosť   
-  Ingrid Zubajová, Bystrická cesta 3, žiada o pridelenie aj 1 izb. bytu 
- Mário Bartoš, Bystrická cesta 3, má 1 izb. byt, žiada o výmenu za väčší 
- Denisa Pušková, Zarevúca 20, má 1 izb. byt, žiada 2 izb. 
- Zdena Bongilajová, Bystrická 3, žiada o výmenu bytov za jeden 2 izb. na prízemí alebo 

s výťahom z dôvodu ZŤP syna. 
- Mariana Pušková, Rybárpoľská 14, žiada výmenu bytu, nevyhovuje jej lokalita 
- Diana Pušková, Rybárpoľská 14, býva v garsónke, 2 deti, žiada o výmenu bytu za väčší 
- Patrícia Baliarová, Jozef Puška, Ž. Silbigera 20,bývajú u rodičov, majú problémy, žiada 

o pridelenie bytu 
 
  

- výmeny bytov 
- Patrik Kroščen, Rybárpoľská 12, byt č. 1, 2 izb.  výmena do bytu Zarevúca 20, byt č. 2 
- Iveta Kroščenová, Zarevúca 20, byt č.2  , 2 izb. výmena do bytu Zarevúca 20, byt č. 1 , 1 

izb. 
- Miroslav Kudroň, Liptovská 22, byt č. 1, 1 izb. výmena do bytu Klačno 11, č. bytu 4, 2 izb. 

 
- pridelenie bytu 
- Tomáš Baláž, Bystrická cesta 3, garsónka 
- Jozef Puška, Rybárpoľská 12, č. bytu 1 
 
Komisia starostlivosti o obyvateľov súhlasila s pridelením a výmenou bytov 
Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
K bodu č. 3 
Na podnet  MUDr. Karola Javorku bol do programu komisie zaradený bod č. 3. Nakoľko sa 
MUDr. Javorka z komisie z pracovných dôvodov ospravedlnil, tento bod bude prerokovaný 
na zasadnutí komisie v septembri. 
 
 
K bodu č. 4 
 
Komisia starostlivosti o obyvateľov súhlasila s navýšením bodov pre p. Alenu Laclavíkovú, 
nakoľko majú podanú žiadosť od r. 2013 a majú zlú bytovú situáciu. 
 
Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
 
 



 

 

                        

 
- Helena Raschmannová, Hollého 11, žiada o riešenie plesní, ktoré má v byte. Situácia sa 
bude riešiť s Bypo , správcom mestských nájomných bytov. 
-Oľga Szmereková, Textilná 6, žiada o vybudovanie kúpeľne nakoľko jej bola žiadosť 
zamietnutá. ByPo, správca mestských nájomných bytov vykoná obhliadku. 
 
 

 

 
 

K bodu č. 5  
 
 
Predseda komisie Miroslav Kerdík poďakoval prítomným členom za účasť. 

                                                                                                                                                                                                                                       
Dňa 15.8.2023 zápisnicu spracovala:                                            vlastnou rukou 
Monika Gašajová – tajomníčka komisie 

 
 

Dňa 15.8.2023 so zápisom súhlasí:                                               vlastnou rukou 
Miroslav Kerdík – predseda komisie 

 
                                                                                          
 
 


